
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sted:    Grønt Fagsenter, Hvamsvegen 696, 2165 Hvam 

Dato:    08.01.2024 

Tid:   Kl. 18.30 

Fokusområde: Årsmøte i ABU 

Bevertning:  Natalie 

 

 

Tilstede: Anniken D. Laake, Solveig O. Reierstad, Fredrik F. Olsen, Natalie L. Larssen, 
Eivind Berg, Elie P. Garnes, Håkon Ringnes og Edvard Finstad 

 Torbjørn Karterud tilstede fra kl. 19.50 

  

Ikke tilstede: Live Grøndahl, Margrethe Lindrup, Kristoffer Bjørneby, Akershus 
Bygdekvinnelag og Akershus Bondelag 
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Akershus Bygdeungdomslag 
Grønt Fagsenter  
Hvamsvegen 696 
2165 Hvam 
 

Anniken Dølerud Laake  
Tlf. 986 24 659 
lederabu@gmail.com   

 

Fakturaer/ kvitteringer sendes til 
Margrethe Lindrup 
eller på mail: 
kontoret.akershusbu@gmail.com  
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Sak 1.24 Godkjenning av innkalling og saksliste  

Innkallingen ble sendt ut på e-post den 03.01.24 

Vedtak:  

1.24 Fylkesstyret godkjenner innkalling og saksliste. 

 

Sak 2.24 Godkjenning av protokoll  

Protokoll etter styremøte den 22.11.23 ble sendt ut på epost 27.11.23 

Vedtak: 

2.24 Fylkesstyret godkjenner protokoll fra styremøte den 27.11.23 

 

Sak 3.24 Referatsaker  

3.1 Orientering fra samarbeidsorganisasjoner 
a) Orientering fra Akershus Bondelag 

  - Hadde et møte 14.12.23 
  - Nådde 5000 medlemmer før jul 
  - Har begynt å se på forhandlinger til jordbruksforhandlingene 
  - Skal ha regionsmøter nå i disse dager 

b) Orientering fra Akershus Bygdekvinnelag 
- 15. januar er neste styremøte 
- Samarbeidet med BU; det er ikke booket lokale eller foredragsholder 

3.3 Orientering fra NBU 
Bygda er for alle-samling skal være den helga ABU er på trysiltur. Ønsker at to fra hvert 
fylke skal møte, vanskelig for Akershus å få til da vi er på tur. 
Offisielle medlemslister blir sendt ut/er klare i midten av januar. 
3.4 Orientering fra AU/ØU 
3.5 Lokallagsrunde 
Vi tar lokallagsrunden muntlig, Eivind noterer i dokument delt i google disk. 
 
Vedtak:  

 3.24 Fylkesstyret tar orienteringssakene til orientering.  
 
 
Sak 4.24 Organisatorisk arbeid 

4.1 Orientering fra nemndsarbeid 
Solveig orienterer.  

Skal sende ut felles mail til flere hoteller for å få pristilbud. Forslag til hoteller: Sørmarka 
Hotell, Sanner hotell, Sundvolden hotell, Thorbjørnud Hotell, Hurdal hotell, Slobrua 
gjestegård, Lily country club. 

Vedtak:  
4.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  
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Sak 5.24 Bygdepolitisk arbeid  

5.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Fredrik orienterer. 

Skal begynne med årsmøteuttale og forslag til temaer er; nedleggelse av gårdsbruk, 
oppdeling av fylkene, nedlegging av skoler ol.? Skal ha et nemndsmøte for å sette i gang litt 
tanker. 

Vedtak:  
5.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 6.24 Økonomi  

6.1 Orientering om økonomien  
Margrethe orienterer om den økonomiske situasjonen i ABU. 

Fikk faktura for tevlingsavgift på landsstevne og HA rett før jul, så dette blir fakturert ut 
fortløpende.  

Anne Margrethe Elton og Margrethe har startet på avslutning av året for økonomien til 
årsmøte. 

Margrethe og Eivind har hatt møte med et lokallag om at det må betales tilbake penger til 
en privatperson. ABU tilbakebetaler disse pengene, og Margrethe lager en 
nedbetalingsplan fra ABU da lokallaget ikke har nok penger.  

Har mottatt faktura fra Andreas Amb fra høstkurs. 

Vedtak: 
6.1 Fylkesstyret tar saken til orientering 

 

Sak 7.24 Aktiviteter og kultur  

7.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Natalie orienterer. 

Har ikke hatt møte, men nemnda skal bidra under trysilturen. 

Vedtak: 
7.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 7.5 Turer 

Natalie orienterer om tur til Trysil 19-21.januar 2024. 

Faktura for den ene hytta ble ikke betalt i tide da det oppstod en misforståelse ift. betaling, 
hytta ble avbestilt. Vi har derimot funnet en ny hytte med plass til 12 stk som ligger 5 min 
gange unna den andre hytta. Da er alt i orden igjen. 

Det blir litt dyrere på låven i år enn i fjor, det blir 483 kr per pers. Det er inkludert burger, 
shot, en øl og inngang. Dette betaler hver person selv. 



 
 
 

5 
 

 

I utgangspunktet var det tenkt med taxi som er inkludert i egenandelen. Vi satser på buss i 
stedet som går rett nedenfor låven til Fageråsen. 

Skal vi kjøre ett felles måltid på fredagen på den store hytta med taco? Frokost på hver 
hytte? Anniken og Natalie setter opp en plan sammen. 

Vedtak: 

7.5 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

Sak 8.24 Tevling 

8.1 Orientering fra nemndsarbeid 
Live orienterer. 

Nemnda har jobba en del bland annet med tevlingsbestikk og om det er nok til vinterstevne 
og sommerstevne. Live skal telle opp, men tror det må bestilles mer til sommeren. 

Vinterstevne blir 2. mars med påfølgende fest med Ås BU, de skal ha styremøte neste uke å 
planlegge. Trenger hjelp med å arrangere tevlingene, det skal de få! 

Live har hatt møte med ØBU for å diskutere om A/Ø skal flyttes til våren i stedet for på 
vinteren. I løpet av februar/mars er forslag fra Østfold, vi i ABU pratet på at vi heller ønsker 
å ha det i mars/april. Det er bla. grunnet rep.skap, årsmøter, trysiltur som er i 
januar/februar.  

Vedtak: 
8.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 9.24 Nybrott  

9.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Eivind orienterer. 

Har skjedd lite. 

Ønsker å ta opp på årsmøte hvordan vi skal holde på de 1254  medlemmene våre. 

Vedtak: 
9.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  
 

9.2 Medlemstall  
Fokus på medlemstall er viktig gjennom hele året. Eivind orienterer om medlemstall pr. 
31.12.23 

Det var 1254 medlemmer i ABU per 31.12.23. 

Vedtak: 

9.2 Fylkesstyret tar saken til orientering. 
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Sak 10.24 EKKO  

10.1 Orientering om medlemsbladet 
Elie orienterer. 

EKKO kom ut i midten av desember, har ikke startet på noe nytt blad, neste blad skal ut i 
mars. 

Vedtak: 
10.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 11.24 Info 

11.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Elie orienterer. 

Hadde vært gøy med noe aktivitet på instagram, er en del på story men ikke så mange 
innlegg, skal bruke nemnda for å finne på noe gøy å dele. 

Bestille noe vervemateriale og slikt, legge inn i budsjettet til årsmøtet. 

Vedtak: 
11.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

Sak 15.24 NBUs landsstevne 2023 

 15.3 Skalkefest 

Skalkefest etter landsstevne skal arrangeres 6.april 2024. Vi må starte arbeidet her, 
eventuelt sette ned en festkomite. Anniken orienterer. 

Få tak i invitasjonsliste fra HK. Booke lokale, Kløfta velhus? Et stort nok lokale. Vi må ordne 
mat og drikke. Det skal være gratis. Siden det er en privat fest trenger vi i utgangspunktet 
ikke vakter, men kjekt å ha noen vakter likevel. Det blir førstemann til mølla selv om alle 
blir invitert. Skal vi ha band, Finlandia? 

Anniken prater med Marie rundt det praktiske, viktigste nå er å booke lokale også sende ut 
invitasjoner. 

Vedtak: 

15.3 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 17.24 ABUs sommerstevne 2024 

 17.1 Orientering   

Solveig/Fredrik orienterer.  

De hadde møte i går (07.01.). Budsjettet er godkjent. De har solgt 24 billetter. Takket ja             
til tilbud fra rødekors. Skal prate med brannvesenet ol. Skal prate med sponsorer, har fått 
sponset en container. Har begynt å telle opp premier og tenke på det. De har god kontroll. 
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Vedtak: 

17.24 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 19.24 Årsmøte i ABU 

 19.3 Orientering 

Årsmøte skal avholdes 24.februar 2024, på Kløfta velhus. Vi må delegere arbeidsoppgaver, 
og planlegge eventuelle saker fra fylkesstyret. Anniken og Solveig orienterer.  

Kunngjøringa er mer eller mindre ferdig, den skal ut 13. januar. 

Solveig og Anniken lager en «ansvarsfordeling» slik at alle vet hva de må skrive. Dette skal 
sendes inn til Anniken innen 4. februar slik at vi rekker å sette det sammen til årsmøteprep 
som er 9-11. februar.  

Sakspapirene skal sendes ut 10. februar. 

27. januar er påmeldingsfrist for bankett og årsmøte. Samme dato gjelder for frist for 
innsending av saker fra lokallagene. 

Vi inkluderer muligheten for å melde seg på buss i påmeldinga slik at vi ser hva som er 
behovet for buss. 

Vedtak: 

19.24 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

  

 

Møteplan 

10. januar, nettverk for nye i næringa med ABL, sted kommer, tema: innovasjon og 
entreprenørskap 

19-21. januar, Trysiltur 

30. januar, landbrukspolitikk fagkveld med ABK, GF 

8. februar, nettverk for nye i næringa med ABL, sted kommer, tema: 
jordbruksforhandlinger 

9-11. februar, årsmøteprep med FS på Sjusjøen (hytta til Edvard) 

15. februar, klimavennlig mat med ABK, NMBU 

24. februar, årsmøte i ABU 

28. februar, debatt i Oslo med ABK 

5.mars, nettverk for nye i næringa med ABL, sted kommer, tema: mål og krav i 
norsk landbruk 
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6. april 2024, skalkefest etter LS23 

 

Eventuelt  

- Rep. skap 3-4. februar, vi må presentere fylket vårt. Forslag: LSK drakt. 
 

- En fra FS går opp under generaldebatten for å spørre om hvordan lokallaga synes 
informasjonsflyten fra FS er, og hvordan det fungerer med lokallagskontakten. 
 

- Hvordan skal vi få bedre informasjonsflyt til lokallaga? Hva med å sende ut melding 
på messenger med highlightsa fra nyhetsbrevet fra NBU når det kommer? 
 

- NBU har laget rusplakat som er tilgjengelig på nettsida som kan henges opp på 
fester. 


